



Protokoll styrelsemöte S27 2014–11–11

Närvaro:	Josefin Karlsson	Ordförande
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Jashar Vahid	Källarmästare
	David Larsson	Cafémästare
	Joacim Åström	Överphös
	Louise Hauzenberger	Skattmästare
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig
	Sebastian Karabeleski	Programmästare
	Astri Magnussen	Sexmästare
	Daniel Lundell	Revisor
	Philip Holgersson	Revisor
	Micaela Bortas	Vice Kårordförande TLTH
	Peter Dahl	Kårkontakt TLTH

Adjungerade	Jens Elofsson	t.o.m. §9
	Per Ahlbom	t.o.m. §9
	Elise Eborn	
	Lisa Claesson	
	Viktor Attoff	
	Sandra Ohlsson	
	Carl Nilsson Nyman	

§1	OFMÖ	Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12.11.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Styrelsen beslöt att adjungera <ul style="list-style-type: none">• Carl Nilsson Nyman• Elise Eborn• Lisa Claesson• Carl Nilsson Nyman• Jens Elofsson• Per Ahlbom• Viktor Attoff• Sandra Ohlsson
§5	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes i sin helhet.



- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Micaela Bortas informerade att Arkad äger rum den 12 - 13 november. Det kommer att vara en nollningstackfest på kåren på lördag, eftersläpp på natten kommer att kosta 40 kronor. Det är Speak-up-days på tisdag nästa vecka.
- Peter Dahl tackade för presenten. Han informerade att man kan titta på valprocessen på måndag och man kan maila honom om man har input angående detta.
- Carolina Sartorius uppmanade alla att rösta i fullmäktigevalet.
- §7 Information från PLD && PLC Carolina Sartorius informerade att om vi har nåt mer i grundblocket som berör etik förutom samhällsaspekter så säg till henne eller Daniel Lundell.

§8 Beslutsuppföljning

Arkivstädning

Josefin Karlsson informerade att styrelsen har fått dokumentet men att det behövs en vecka till för att alla ska hinna läsa det.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S28.

Beslutshantering

Josefin Karlsson meddelade att hon inte är klar.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S30.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Josefin K.	Reunion	S10 2014	S10 2015
Josefin K.	Beslutshantering	S13 2014	S30 2014
Alen L.	Arkivstädning	S18 2014	S28 2014

§9 Utskottsrapporter

Per Ahlbom och Jens Elofsson lämnade lokalen.

Louise Hauzenberger meddelade att hon har fixat ett Swish-nummer. Hon kommer skicka ut ett mail om hur vi ska sköta det.

Carolina Sartorius meddelade att hon har haft möte där de pratat om kurser, vad som är bra och dåligt. Hon hade också skickat ut en doodle om tackfest och haft SRX-möte.

Sebastian Karabeleski påpekade att länken till rapporterna är glömd på denna kallelse.

Josefin Karlsson svarade att det ordnas till nästa gång.



- §10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar.
- §11 Val av funktionärer
- Cafémästeriet**
Funktionär inom Cafémästeriet Gabriel Sjöberg (dic14gsj)
- Källarmästeriet**
Funktionär inom Källarmästeriet Johan Rönnåker (dat11jro)
Funktionär inom Källarmästeriet Alexander Nässlander (dt08an2)
Sudo Björn Lindquist (dat12bli)
- Sexmästeriet**
Funktionär inom Sexmästeriet Anton Gudjunsson (dat14agu)
Funktionär inom Sexmästeriet Ludvig Eriksson (dat13ler)
Funktionär inom Sexmästeriet Rasmus Göransson (dat14rgo)
- §15 Övrigt
- Sebastian Karabeleski informerade att han kommer föreslå ett last-hen-standing event vid nästa AktUmöte. Eventet går ut på att man "dödar" varandra med frukter.
 - Josefin Karlsson ville diskutera vilka som får gå på sektionstackphesten. Hon ville veta hur vi ska göra med nya funktionärer.
- Astri Magnussen tyckte att de borde få gå.
- Carolina Sartorius tyckte att det är ett bra sätt att få in dem i sektionen om vi har råd.
- Jossefin svarade att vi lätt kan skifta runt lite i budgeten.
- Joacim Åström undrade hur det blir med phaddrar i och med att de spräckte sin budget.
- Josefin sade att det var okej.
- Carl Nilsson Nyman informerade att det var Geekend i helgen som var kul, men det blev problem med nätet. Någon hade suttit på nätet och ARP-poisonat hela nätet. Han förklarade att det är när man sitter och ljuger om vem som är router. Man observerar hela nätverket. Han sade att det är olagligt att göra det. LAN-party ansvariga funderar på om de ska installera en ARP-watch som kollar detta till framtida nät.
- Erik Gärtner undrade om folk borde byta sitt lösenord om någon har suttit mellan och fångat upp all info.
- Carolina Sartorius tyckte att det är bra om ansvariga funderar på hur de ska göra inför Kårhack och hon frågade hur många det var på Geekend.
- Carl svarade att de var runt 40 personer.
- Daniel Lundell upplyste att detta är andra gången det sker



problem med vårt nätverk.

David Larsson sade att vi satt och utrönade detta under Geekend och kom fram till att vi kunde hitta vilket bord och vilka som satt där, men inte vem den skyldige skulle vara.

Carolina sade att vi borde utgå från att det har blivit ett fel i en inställning och att personen inte tvunget ville oss illa.

§16 Meddelanden

- Josefin Karlsson meddelade att det snart är HTM2 och att alla i styrelsen måste skriva sin styrelserapport, mötet kommer vara i E:B. Hon nämnde också att det är motionsmöte på måndag och att det är jättebra ifall vi kan få dit fler ettor.

§17 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 12:36.

Justeras

Justeras

Mötessekreterare

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson
Ordförande

David Larsson
Cafémästare

Café

Har köpt råvaror till cafétagsittningen på tisdag, ska laga till dessa successivt de kommande dagarna. Har hållit caféet öppet under weekend. Vi har fått slut på alla våra 15 backar julmust på drygt två veckor. Har räknat in kassan och hjälpt till lite med den dagliga caféverksamheten. Vi planerar en minibeställning som primärt kommer innehålla 30 backar julmust samt lite smått och gott för att komma över 5000kr (fri frakt).

CPM

Vi hade det första programmästeri-möte under min mandatperiod. Jag tillsammans med funktionärerna diskuterade den bild av programmästeriet vi hade, och vilka sorters aktiviteter vi vill ha i framtiden. Det pratades främst om ett Laserdome-tillfälle nu under terminen, men det pratades också om hur funktionärer ska tackas. Budgetförslag har lagts in och ska diskuteras under budgetmötet.

Sexmästeriet

Har arbetat med att fixa olika tack för jobbare, både för nollningen, men även ett gemensamt tack för alla sexmästerier. är den 13 november, med sittning på vgs mm. kommer bli riktigt lyckat :) har även kollat över budget (som alla andra).

NLV

Sista dagen för mentorsprogrammet 2015 är på måndag (10/11) intresset har varit relativt högt. Efter ett möte med Qlik så ligger bollen hos dem och förhoppningsvis kan de dra ihop ett hackathon till den 12/12 annars kommer det antagligen ske till våren. Academic Work höll CV-granskning i foajén i tisdags. Tyvärr var intresset något lågt (från framför allt E-studenter).

Källar

Jobbat med budgeten för nästa år. Köpt och installerat nytt kylskåp i idét (Det är jättestort). Börjat planera tackfest för Göra om iDét och källarmästeriet. Tillsammans med Pelle kollat en del på möjligheten till en sektionsbil.

Ordförande

Har jobbat på underlag till budgeten, bland annat genom att möte med E-sektionen om de event vi har gemensamt. Har varit på OK-möte där vi bland annat diskuterade fram en gemensam handlingsplan för hur vi ska hantera att personer sover i husen. Har fixat och donat med kårens present.